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Interpelacja nr 6028

Interpelacja w sprawie finansowania oświaty

Od wielu lat samorządy gmin i powiatów sygnalizują problem łożenia coraz większych środków 
z własnych budżetów na funkcjonowanie placówek oświatowych, gdyż środki otrzymywane z 
budżetu państwa nie pokrywają nawet kosztów wynagrodzeń nauczycieli.  
Stąd podnoszony jest często postulat, by z budżetu państwa finansować wynagrodzenia wraz z 
pochodnymi, a z budżetu JST utrzymanie substancji materialnej oświaty. Dlatego proszę o 
udzielenie mi odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Czy resort rozważa powyższy wariant finansowania oświaty ? 
2. Czy resort rozważa zmianę algorytmu wyliczania potrzeb oświatowych, idącą w kierunku 
uwzględniania oddziału, a nie ucznia?  
3. Czy resort dostrzega problem coraz droższego utrzymania placówek oświatowych w 
środowisku wiejskim przy zmniejszającej się liczbie uczniów, mając na względzie, co oznacza 
w wymiarze społecznym, likwidację szkoły wiejskiej?  
4. Czy przy zapowiedzianej reformie finansowania JST powyższe sugestie 
zostały  uwzględnione lub czy będą wzięte pod uwagę?  
5. Jakiego docelowego modelu finansowania oświaty należy spodziewać się? 
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